
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι το κόστος πρόσκτησης 
και επιχειρησιακής αξιοποίησης των F-35 εξαρτάται από πολλές παραμέτρους και μέ-
χρι σήμερα δεν έχουν ολοκληρωθεί οι διαδικασίες που είναι απαραίτητες για τον προσ-
διορισμό του και τη σύναψη της σχετικής σύμβασης. Περαιτέρω λεπτομέρειες δεν κοι-
νοποιούνται μέσω του κοινοβουλευτικού ελέγχου, σημειώνεται ωστόσο ότι για κάθε ε-
νεργοποίηση προγράμματος απόκτησης μείζονος στρατιωτικού εξοπλισμού ενημερώ-
νεται η αρμόδια κοινοβουλευτική επιτροπή. 
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ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

 e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κ. Κυριάκο Βελόπουλο Φ.900α/3422/19304 

Αθήνα, 22 Μαρτίου 2024 
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